
Zápisnica 
z riadneho zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava, konaného dňa 

13. marca 2019 o 16:00 v priestoroch ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava 

___________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny (Príloha č. 1) 

Hostia: Mgr. Zuzana Endelová, riaditeľka školy 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Informácia o stave rekonštrukcie elektroinštalácie na škole 

3. Výročná správa o činnosti RŠ za rok 2018 

4. Prehľad čerpania rozpočtu za rok 2018 

5. Zmena druhého cudzieho jazyka na nemecký jazyk od 7. ročníka 

6. Príprava zmeny školského poriadku – posun vyučovania 

7. Metodika ustanovenia rady školy 

8. Rôzne, návrhy, pripomienky 

9. Návrh na uznesenie 

 

Priebeh zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvoril predseda RŠ Bc. Erik Herceg. Privítal prítomných a oboznámil ich 

s programom zasadnutia. Všetci prítomní s programom súhlasili. 

 

2. Informácia o stave rekonštrukcie elektroinštalácie na škole 

Členovia RŠ absolvovali prehliadku zrekonštruovaných priestorov školy. Riaditeľka školy 

uviedla predpokladaný termín ukončenia rekonštrukcie elektroinštalácie na koniec mesiaca 

marec. 

UZNESENIE č. 6: 

Rada školy berie na vedomie informáciu o stave rekonštrukcie elektroinštalácie na škole. 

ZA: 10, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

 

3. Výročná správa o činnosti RŠ za rok 2018 

Prítomným bola predložená Výročná správa o činnosti RŠ za rok 2018  (Príloha č. 2). Všetci 

prítomní sa mali možnosť k nej vyjadriť. 

UZNESENIE č. 7: 

Rada školy berie na vedomie Výročnú správu o činnosti RŠ za rok 2018. 

ZA: 11, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

 



4. Prehľad čerpania rozpočtu za rok 2018 

Riaditeľka školy informovala členov RŠ o plnení rozpočtu z roku 2018. Riaditeľka školy 

skonštatovala, že rozpočet bol vyčerpaný na 99,48 %. Predseda RŠ sa zaujímal o výšku 

normatívnych prostriedkov na žiaka ZŠ a MŠ, počet žiakov v ZŠ a MŠ a na rozpočet pre ZŠ s 

MŠ na rok 2019. Na otázky odpovedala riaditeľka školy. 

 

5. Zmena druhého cudzieho jazyka na nemecký jazyk od 7. ročníka 

Riaditeľka školy informovala členov RŠ o zámere zmeny druhého cudzieho jazyka na 

nemecký jazyk od 7. ročníka. Vzhľadom na široké využitie nemeckého jazyka v súkromnej 

i profesijnej oblasti života a vyučovaní spomínaného jazyka na okolitých stredných školách, 

RŠ odporúča vyučovať na škole ako druhý cudzí jazyk nemecký. 

UZNESENIE č. 8: 

Rada školy odporúča vyučovať ako druhý cudzí jazyk nemecký. 

ZA: 11, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

 

6. Príprava zmeny školského poriadku – posun začiatku vyučovania 

Riaditeľka školy predniesla dôvody, pre ktoré navrhla posun začiatku vyučovania na 8,00 

hod. od šk. r. 2019/2020. Všetci prítomní sa mali možnosť vyjadriť k návrhu riaditeľky školy. 

 

7. Metodika volieb do rady školy 

Predseda RŠ predložil členom Metodiku volieb do rady školy  (Príloha č. 3). Všetci prítomní 

sa mali možnosť k nej vyjadriť. 

UZNESENIE č. 9: 

Rada školy schvaľuje dokument Metodika volieb do rady školy. 

ZA: 11, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 

 

8. Rôzne, návrhy, pripomienky 

Predseda RŠ navrhol plán zasadnutí na školský rok 2018/2019. Prítomní členovia súhlasili so 

stanovenými termínmi. 

Harmonogram stretnutí RŠ: 15.5. 2019 – 16,00 hod., 28.8. 2019 – 16,00 hod. 

 

Uvedené materiály sú k dispozícii na webovej stránke školy. 

 

Zasadnutie RŠ ukončil a prítomným poďakoval predseda Rady školy Bc. Erik Herceg. 

 

 

V Šintave: 13.03. 2019 

 

 

Zápisnicu napísala: Ing. Lenka Hanáková 

______________________ 

podpis predsedu RŠ 



Príloha č.1: Prezenčná listina 

Príloha č.2: Výročná správa o činnosti RŠ za rok 2018 

Príloha č.3: Metodika ustanovenia rady školy 


